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V našom gymnáziu som  prežila krásnych 8 rokov, na ktoré s kamarátkami a bývalými 

spolužiakmi  čas od času radi zaspomíname. Práve gymnázium mi neskutočne pomohlo 

dostať sa do Prahy, kde teraz študujem. Úprimne musím ale povedať, že nie len pomohlo, ale 

ma aj  inšpirovalo. Zásluhu na tom majú hlavne vyučujúci, ktorí sa snažili naučiť nás 

poznatky nutné k ďalšiemu štúdiu, aj ich snaha vychovať z nás slušných rozhľadených 

mladých ľudí, ktorí sa v živote nestratia.  

Som študentkou druhého ročníka Národohospodárskej fakulty Vysokej školy ekonomickej 

a zároveň študujem prvý ročník Teritoriálnych štúdií na Fakulte sociálnych vied 

Univerzity Karlovej. Nebudem klamať, nie je to nič jednoduché, práve naopak. No práve v 

takých chvíľach, kedy mám chuť zbaliť kufre, si často spomeniem na niektorých svojich 

bývalých profesorov a profesorky z gymnázia a na to, že viem, že by mi poskytli dobrú radu. 

Pretože okrem vedomostí a poznatkov mi moji vyučujúci vždy pomohli, dostala som aj slová 

útechy, ktoré boli niekedy viac než potrebné.  

Na záver by som vám, budúci vysokoškoláci, chcela popriať veľa šťastia vo vašom štúdiu. 

Užívajte si čas na gymnáziu, čerpajte čo najviac vedomostí, pretože sa vám zídu v budúcnosti 

a budete za ne veľmi vďační. A verte mi, na stredoškolské časy budete s úsmevom spomínať. 


